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Fråga till 
Sandra Eliasson, ordförande samhällsbyggnadsnämnden

På Samhällsbyggnadsnämndens sammanträde den 10e februari godkände nämnden Kunskaps- och 
planeringsunderlag för Nolåns dalgång, detta finns idag även bland meddelanden till 
Kommunfullmäktige. Detta dokument beskrivs som den bevarandeplan som Kommunfullmäktige 
gav i uppdrag till Samhällsbyggnadsnämnden att ta fram, som ett svar på Sandra Eliassons motion 
om utökat skydd för jordbruksmarken i kommunen. 

Det står i ärendebeskrivningen ’Bevarandeplanen bär titeln ”Kunskaps- och planeringsunderlag för 
Nolåns dalgång, Bollebygd”…’ Då det dokument som Samhällsbyggnadsnämnden godkände 
varken är en bevarandeplan eller omfattar Nolåns dalgång så vill vi i Miljöpartiet ställa frågan: 

Är Samhällsbyggnadsnämnden färdig med uppdraget att ta fram en bevarandeplan för 
Nolåns dalgång eller är detta som det framstår, en liten del av planeringsunderlaget för 
framtagandet av en sådan bevarandeplan? 

Miljöpartiet de Gröna i Bollebygd
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